
Amstelveen, 30 maart 2021

Schriftelijke vragen conform art. 36 van het Reglement van Orde voor vergaderingen 
en andere werkzaamheden van de raad gemeente Amstelveen.

Onderwerp: Te lage beslagvrije voet en het duperen van bijstandontvangers met 
schulden.

Inleiding:
Op 29 maart werd bekend dat door een fout bij ruim 200 gemeenten bij 
bijstandontvangers met schulden beslag is gelegd op meer geld dan wettelijk mag. 
Het gaat om tientallen euro's per maand. Dat blijkt uit een document van de 
Vereniging van Nederlandse Gemeenten (VNG) en de Koninklijke 
Beroepsorganisatie van Gerechtsdeurwaarders (KBvG), dat in handen is van de 
NOS.

Zie hiervoor het volgende artikel:

https://nos.nl/artikel/2374538-ruim-10-000-ontvangers-bijstand-de-dupe-van-fout-bij-
gemeenten.html 

Vragen:

1. Is Amstelveen een van de ruim 200 gemeenten waar de geconstateerde 
onrechtmatigheid is vastgesteld? 

2. Indien dat (nog) niet bekend is: Wat is dan de reactie van het college op het 
bericht ‘ruim 10.000 ontvangers bijstand de dupe van fout bij gemeenten?

3. Hanteert de gemeente Amstelveen inmiddels de beslagvrije voet van 95% van
het gehele inkomen (inclusief vakantietoeslag) voor alle personen die dit 
betreft?

4. Bent u bereid om gerechtsdeurwaarders die de beslagvrije voet niet hanteren 
uit te sluiten van inschrijving op aanbestedingsprocedures? 

5. Het probleem kan zich ook voordoen volgens voorzitter Andre Moerman van 
de Landelijke Organisatie Sociaal Raadslieden bij mensen van wie wel de 
goede vakantietoeslag is doorgegeven. Is het college ermee bekend dat er in 
de gemeente Amstelveen beslagleggingen door gerechtsdeurwaarders zijn 
gedaan waarbij geen rekening is gehouden met de geldende regelgeving?
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6. Bent u als college bereid, indien er voorbeelden zijn in Amstelveen, deze te 
corrigeren en in voorkomende gevallen geen gehoor te geven aan 
gerechtsdeurwaarders die de beslagvrije voet niet respecteren? Zo nee, 
waarom niet?

7. Is het college bekend met het feit dat er ook mensen, anders dan ontvangers 
van een bijstandsuitkering, hiervan de dupe zijn? En zijn deze mensen hiervan
ook de hoogte? 

8. Bent u inmiddels in gesprek met KBvG om te zoeken naar een compensatie 
voor gedupeerden?

Met vriendelijke groet,
Marina Casadei


